
Protokoll styrelsemöte Svenska Epilepsisällskapet 
Den 12 september 2023. K1 16.30-17.30 

Via Teamslänk 

 

Närvarande: Maria Compagno Strandberg, Helene Sundelin, My Andersson, Eva Wadhagen 

Wedlund, Sami Abu Hamdeh, Helena Gauffin, Mirja Gyllensvärd, Christian Wentzel, Måns 

Berglund, Johan Zelano. 

Under diskussion om höstmötet: Erik Berglund (Umeå Kongress) 

Frånvarande: Alexandra Sailer 

 

§ 1 Sami Abu Hamdeh valdes till protokolljusterare. 

§ 2 Föregående protokoll föredrog och inga synpunkter framkom. 

§ 3 Mötet ansågs behörigt utlyst och dagordningen fastställdes.  

§ 4 Rapport från skattmästaren föredrogs. 

 

§ 5 ILAE och nordiskt samarbete: Det kommer mejl-utskick från ILAE inklusive en 

del surveys. Samlade svar bedöms ej möjligt, men enskilda medlemmar i 

styrelsen svarar efter tid och förmåga. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               

§ 6 Inget nytt från Epilepsiförbundet. 

 

§ 7 Planer för 2023 

o Höstmötet/Årsmöte 2023: Linköping – rapport från Helena G och 

Erik från Umeå kongress. 

o Workshops – få anmälningar till workshop om SES 

förändringsarbete. Tidpunkten för workshopen planeras till nästa år. 

o Höstmötet/Årsmöte 2024: Lund. Planeras i Lund, 14–15 nov 2024. 

Tema är preliminärt integration/translation: teamverksamhet, men 

också klinik/forskning. 

 

§ 8  Svenska neurologföreningen –Neurologiveckan planeras i Halmstad 13–17 maj 

2024 och preliminärt program om en halvdag om epilepsi önskas senast i 

december. Förslag på tema är terapi-refraktär epilepsi i ett förändrat epilepsi-

Sverige. 

  

§ 9 Två ansökningar om resestipendier har inkommit. Anna Miley Åkerstedt och 

Jonas Tovatt-Larsson beviljas båda 12 000 kr vardera. 

 

§ 10 Inga inkomna skrivelser. 

 

§ 11 Inga inkomna rapporter. 

 

§ 12 Inget nytt om Epilepsiregister. 

 

§ 13  SES hemsida och sociala medier: Sidan är klar och funktionell. Unitalent står för 

underhåll och Måns fortsätter utveckla hemsidans innehåll.  

 



§ 14 Sponsorer: Avtal är på väg att skrivas. Erik Berglund på Umeå kongress 

ansvarar för kontraktsskrivning som väntas vara klar inom kort.  

 

§ 15 Övriga frågor: 

- Mirja tillfrågas om att ta över som sekreterare efter att undertecknad slutar 

på uppdraget efter årsstämman. 

- Nästa möte är i Linköping torsdagen den 16/11, halvdagsmöte fm. 

 

 

Ordförande  Sekreterare   Protokolljusterare 

 

 

Heléne Sundelin Maria C Strandberg Sami Abu Hamdeh 

   

  


